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Referat 

Bestyrelsesmøde i Valsted Vandværk 

Afholdt Bådevej 6, 29. februar 2024 kl. 19.30  

Til stede var 

 Bruno Jensen 

 Jens Erik Jacobsen 

 David Holm 

 Søren Pedersen 

 Tom Kithim 

Fraværende 

 Ingen 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse og underskrift af protokol. 

Protokol godkendt og underskrevet. 

 

2. Årsregnskab 2023 og budget 2024. 

Årsregnskabet for 2023 viser et overskud på ca. 20.000, - Dette skyldes, at vi i 2023 

har været forskånet for de store brud og reparationer, som der var taget højde for i 

budgettet 2023.                   

Årsregnskab 2023 og budget 2024 blev godkendt. 

David har flyttet penge fra drift konto til opsparing for derved at opnå bedre 

rentegevinst. Det blev besluttet, at David kan flytte pengene mest fordelagtigt, uden 

henvendelse til den øvrige bestyrelse. Kontoen er uden opsigelse, så pengene kan 

uden problem flyttes tilbage, hvis behovet skulle opstå. 
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3. Forberedelse til generalforsamling. 

Årets generalforsamling afholdes mandag 25. marts 2024 kl. 19.00 i ”Mødestet”.   

Jens Erik Jacobsen og Bruno Jensen er på valg. Jens Erik Jacobsen ønsker ikke 

genvalg. Helge Folkestad ønsker at trække sig som suppleant til bestyrelsen. Peter 

Hørup der er suppleant til bestyrelsen vil gerne overtage pladsen efter Jens Erik 

Jacobsen. 

 

4. Trekantens fremtid (biodiversitet eller ej). 

Jens Erik har talt med Søren Welling vedr. ”vild med vilje” på trekanten. Jens Erik kan 

berette om, at skal den vilde beplantning lykkes, kræver det at hele området bliver 

sprøjtet ned. Der var enighed om, at der ikke skal sprøjtes. Bruno vil få Kristian 

Simensen til at slå trekanten to gange årligt.    

 

5. Bordet rundt. 

David er ved at lægge sidste hånd på anskaffelse af det nye regnskabsprogram.    

Jens Erik spurgte om det var tiden at lukke den gamle pumpe der kører som ”back 

up”, da den har et større strømforbrug en den ”nye”. Det blev besluttet, at den 

gamle pumpe skal køre, til den ikke kan mere eller hvis der bliver konstateret for 

mange bakterier i pumpen.  

Jens Erik forespørger en ”køreplan” for vandforsyningen, hvis der skulle opstå et 

problem. Denne problemstilling bliver elimineret når forsyningen til Sebbersund og 

Barmer bliver en realitet.                                

Søren har malet vandrørene i pumpehuset.                                                                        

De næste vandprøver er planlagt til april / maj 2024     

                 

6. Eventuelt. 

Ingen emner. 

 

Således opfattet 

Tom Kithim ref.  


